
Minnesanteckningar förda vid fogdemöte för samtliga fogdar  
söndagen den 4 september 2022 10.00-12.00. 

 

Närvarande: Gustav Alle, Lisa Lindström, Michael Lindblom, Catarina Olsson, Per Olsson, Bengt 
Björkman, Gerhard Wikner, Hans Törnberg, Bengt Kilgren, Sone Södergren, Stefan Nilsson, Albert 
Mård, Lars Strand, Niklas Palm, Kenneth Widlöf, Sven-Ivar Tiihonen samt ytterligare en medlem.  

Styrelsen: Anna-Lena Stavrén, Robert Vikström, Mats Björkman, Henrik Nordgren och Ewa Axelsson 

 

1. Vice ordförande Anna-Lena Stavrén hälsade välkommen till mötet. 
 

2. Närvaro och presentationsrunda. Dagordningen fastställdes. 
 

3. Vägar 
God status. Kort information om bland annat saltningen som genomförts. Saltet är 80 
procent dyrare, vilket medfört ganska hög kostnad. Påpekades att det kraftiga regnovädret 
förra helgen påverkat Forellvägen. PO fixar. 
 

4. Vatten 
Funkat bra. Vattenprover tagna i våras. Tjänligt med anmärkning på turbiditet och järn. 
Eftersom vi producerar vatten året om blir det så omfattande att prover måste tas två gånger 
om året. Detta borde medföra att de fastighetsägare som har året-om-vatten får stå för den 
kostnaden. Styrelsen hanterar denna fråga. 
 

5. Bryggor, båtplatser 
Redovisning av genomförd inspektion av föreningens samtliga bryggor. Vi har fått in tre 
offerter. Sarvvägens bryggor är i sämst skick. Styrelsen bereder underlag för beslut om 
eventuell investering i nya bryggor inför nästa årsmöte. 
Diskussion om solning på bryggorna. Synpunkter har inkommit. Hur ska man komma till rätta 
med solbadande som inte flytta på sig? Kan man överväga att måla en linje på bryggan? 
Information om reparationsfonden. 
Förslag om att föreningen borde köpa in och därmed äga alla Y-bommar. Information om att 
man kan beställa en så kallad rail till de nya bryggorna. Dock mycket kostsamt. De 
fastighetsägare som ser sig behöva en större båtplats borde få bekosta en egen brygga. 
Styrelsen får anvisa plats och sätta upp regler för hur en sådan brygga i så fall får upprättas 
etc. 
Diskussion om att det redan vid förra årets fogdemöte framkom att föreningens fogdar inte 
såg behov av nya båtregler. Således gäller de storleksangivelser som finns på webbplatsen.  
Sex båtplatser saknas i dagsläget.  
 

6. Möte för bryggfogdar, livbojar 
Särskilt möte för bryggfogdarna kommer att hållas. Anna-Lena kommer att kalla till det 
mötet. Avser att delge och diskutera checklista över uppgifter för bryggfogde. 
Bryggfogdarna ombeds att kontrollera status på respektive bryggas livboj så att föreningen 
kan byta ut dem som inte är ok. Ska återkopplas till Anna-Lena. 



 
7. Byfogdarnas uppdateringar, område 1-7. Diskussion om brandgator. 

Område 1. Behövs snyggas till efter vägen. Folk har lagt upp ris vid eldplatsen, vilket inte är 
bra. Föreningen har inte ansvar för att elda upp enskilda fastighetsägares ris och 
trädgårdsavfall.  
Område 2. Inget utöver det löpande. Återstående omhändertas vid nästa städdag. 
Område 3. Tre träd vid gångvägen behöver tas bort, samt ett vid Löjvägen 32. Två träd på 
allmänningen bakom Jeppsons. Grusning behövs, bokat. Mycket sly kommer upp när det är 
färre träd. Bekymmer att det är för få som kan röja. Diskussion om indelning av områdena, 
kan de ses över? Om vi skulle köpa in tjänsten skulle det kosta 5 000 – 6 000 kr per fastighet 
och år.  
Område 4. Samma som övriga områden. Nedlagd tid uppskattas till 15-20 timmar samt ca 10 
timmar innan varje städdag.  
Område 5. Som övriga. Fixar och ordnar inför städdagar. Sly.  
Område 6. Flyter på. Som övriga. Sly. 
Område 7. Önskar kontaktperson. Se över träd. Önskar fylla ut vändplats vid Sikvägen när 
vtn/avlopp kommer. Grus. 
Vatten. Rapporterat under punkt 4. En kran bytt (sommarvatten).  
Väg. Rapporterat under punkt 3. 
 

8. Bryggfogdarna ger uppdateringar bryggor 1- 4 
V. Märsövägen. Rör sig lite i sidled, men OK. Lite pyssel. Förberedelser för breddning av 
räddningsbryggan. 
Laxvägen. Kättingar OK. Ligger jämnt i vattnet. Rampen åtgärdad i våras. Kan erbjuda sig att 
hjälpa byfogdarna. Växtlighet mellan bommarna. Fråga om föreningen kan införskaffa en 
skärare? Kan man se till att ordna en sms-grupp/mailgrupp per område/brygga så att man 
lätt kommer i kontakt med fogdarna?  
En jättesten är nedlagd. Stenkista på sikt? 
Sarvvägen. –  
Forellvägen. Inte den bästa bryggan. Lyckades till slut få fast 7-8 frigolitblock landvägen. 
Betonghuven borta. 
 

9. Badplatsfogdarnas uppdatering 
Bra uppslutning vid städdagen i våras. Funkat bra. Förslag: slå ihop områdena så att by- och 
bryggfogdarna kan hjälpas åt.  
 

10. Frisbeegolf 
Fyra korgar uppsatta. Uppskattat. Anslagstavla med spelregler och tips samt information om 
sponsorer ska sättas upp.  
 

11. Fogdars utlägg och redovisning 
Information om rutinen. Maila eller lägg papper i föreningens brevlåda. Gärna tejpat på A4-
ark med uppgift om namn, adress och bankgironummer etc. Upp till 5 000 kr/år och område.  
 

12. Promenadstigens underhåll 
Ett omfattande lass väggrus har skänkts av P Westerlund. Seniorgruppen bistår med 
krattning när PO lägger ut det. 
 



13. Skogsvård 
Styrelsen önskar återkoppling och förslag till skogsvårdsåtgärder som ska in i planen och 
budget. Efterfrågades om någon kan tänka sig att gå motorsågsutbildning som bekostas av 
föreningen? Sprid informationen om att möjligheten finns. Om intresse finns, kontakta 
styrelsen. 
 

14. Informationsbroschyr 
Broschyr framtagen. Ska finnas hos varje fastighetsägare och överlämnas till ny ägare vid 
eventuell försäljning. Finns att hämta hos Anna-Lena. 
 

15. Övriga frågor 
Fråga om hur vi ställer oss till eventuellt servitut för brygga vid Caféet. Mäklare har kontaktat 
Robert.  
 
Större delen av mötet förklarar sig beredda att lägga 2 000 kr någon gång för investering av 
bryggor. Man kan också tänka sig en höjning av årsavgiften så att det blir jämnt fördelat. Kan 
eventuellt undersöka möjlighet att sälja av delar av allmänning. Kontrollera hur det är med 
Vattenfalls ledningsrätt.  
 
Har vi räknat på höjningen av årsavgiften? Nej. Vägar och snöröjning påverkar.  
 
Arbetsbeskrivning för bryggfogde efterfrågas. Ska diskuteras på särskilt bryggfogdemöte. 
 
Kallelser bör ligga på hemsidan för att nå som många som möjligt (bryggdagar, 
båtupptagning etc). 
 
Det påpekades att det redan har spikats årligen återkommande dagar, vilket medför att detta 
gäller. Om detta av någon anledning måste frångås ombeds fogdarna kontakta styrelsen så 
att Henrik kan lägga ut information på hemsidan. Sms-kallelser fungerar bättre än mail. 
Styrelsen kan hjälpa till att förmedla via sms eller mail.  
 
Anna-Lena tackad alla för väl genomfört arbete och engagemang. Mötet avslutades. 
 
 
 
Vid pennan: Ewa Axelsson 
 

 


